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PROTOKÓŁ  NR  XXV/13 
 

obrad Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  3 stycznia 2013 roku  

 
 
Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  (tj. 

Dz. U. z  2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zm.)  na wniosek Burmistrza Miasta  Kostrzyn nad 
Odrą - Przewodniczący Rady Miasta Tadeusz Łysiak zwołał XXV sesję Rady Miasta. 

 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 12 radnych. 
(listy obecności radnych stanowi załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 
 
1.  Sprawy  regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawach: 
a) zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i za  zbiorowe odprowadzanie 
ścieków w mieście Kostrzyn nad Odrą (druk nr 1), 

b) przyjęcia zmian w statucie „Celowego Związku Gmin CZG-12” (druk nr 2). 
 
 
1.  Sprawy  regulaminowe 
 

Przewodniczący Rady Miasta Tadeusz Łysiak o godz. 14.00 dokonał otwarcia obrad 
sesji w sali narad Urzędu Miasta Kostrzyn nad Odrą.  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych  decyzji i uchwał. 
 
W związku  tym, iż nie zgłoszono uwag do proponowanego porządku obrad sesji – 
Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji.  
 
2. Podjęcie uchwały w sprawach: 
 

a) zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i za  zbiorowe odprowadzanie 
ścieków w mieście Kostrzyn nad Odrą (druk nr 1), 

 
Prezes MZK Sp. z o.o Pan Olgierd Kłaptocz przedstawił prezentację audiowizualną materiałów 
nt. taryfy opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i za  zbiorowe odprowadzanie ścieków w 
mieście Kostrzyn nad Odrą na 2013/2014. 
Informacja MZK zawierała następujące dane : 
- sprzedaż wody i ścieków dla ludności w okresie 2002-2013, 
- zużycie wody (m3/m-c/osobę) w okresie 2002-2013, 
- sprzedaż wody i ścieków razem w okresie 2002-2013, 
- cenę wody i ścieków dla ludności w porównaniu z innymi gminami.  
Prezes przedstawił również informację na temat inwestycji ujętych w latach 2008-2012 oraz 
planowanych w latach 2013-2014. Nadmienił,  iż w roku 2012 cena wody i ścieków dla ludności 
nie była podwyższana.  
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Przewodniczący Rady T. Łysiak wyraził zaniepokojenie informacją o tym, że  oczyszczalnia 
ścieków odbierająca ścieki z miasta, z firmy Hanke Tisse i ICT jest na pograniczu wydajności. 
W związku z powyższym należałoby pomyśleć o rozbudowie oczyszczalni. Przewodniczący 
Rady stwierdził, iż istnieje zagrożenie odstąpienia z korzystania z usług miejskiej  oczyszczalni 
ścieków przez firmy, które ze względów ekonomicznych mogą przystąpić do wybudowania 
własnej oczyszczalni. Przewodniczący stwierdził, że ważne jest, aby przed podjęciem decyzji o 
rozbudowie oczyszczalni, Zarząd MZK powinien najpierw zawrzeć z firmami długoletnie 
umowy na świadczenie usług. 
 
Prezes MZK Pan O. Kłaptocz zapewnił, iż przed podjęciem decyzji o rozbudowie oczyszczalni, 
jeszcze w I połowie tego roku, będą prowadzone rozmowy z dużymi kontrahentami. Dodał, iż 
inwestycja dotyczyłaby  rozbudowy oczyszczalni  niekubaturowej, która nie wiąże się z bardzo 
dużymi kosztami. Nadmienił, iż prowadzone były również rozmowy z ICT w sprawie inwestycji 
pn. suszarnia osadów ściekowych. W roku 2012 planowano wykonać projekt tej inwestycji, 
który nie został zrealizowany, ponieważ projektant wycofał się z realizacji umowy. Dodał, iż  w 
obecnym stanie prawnym możemy prowadzić utylizację odpadów ściekowych w sposób 
rolniczy. W związku z tym, iż należy się spodziewać zmiany przepisów w tym zakresie, podjęto 
decyzję o wykonanie projektu suszarni osadów ściekowych, co wiąże się w przyszłości z 
podwyższeniem ceny ścieków o 1 zł. Prezes stwierdził, iż ze względów ekonomicznych MZK 
nie spieszą się z realizacją tej inwestycji i obecnie prowadzone są rozmowy z ICT, aby przed 
inwestycją najpierw podpisać umowę. 
 
Radny M. Tatarewicz zapytał, czy wspomniana inwestycja spowoduje wzrost ceny 
odprowadzania ścieków również dla ludności, czy tylko dla odbiorców przemysłowych? 
 
Prezes MZK Pan O. Kłaptocz Prezes wyjaśnił, iż suszarnia osadów ściekowych jest inwestycją 
konieczną dla wszystkich odbiorców, a więc wzrost będzie dotyczył wszystkich, proporcjonalnie  
do ilości zrzucanych ścieków. Natomiast inwestycja związana z rozbudową oczyszczalni dla 
potrzeb przemysłu, która powinna się zbilansować komercyjnie, bez skutków amortyzacyjnych, 
podatkowych dla innych odbiorców. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt poinformował, iż zgodnie z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w 
wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków zakłady kanalizacyjne, to jest MZK w Kostrzynie 
mają obowiązek rzetelnie przygotować taryfę za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i za  zbiorowe 
odprowadzanie ścieków, a naszym zadaniem jest jej sprawdzenie. W związku z powyższym 
wystąpiliśmy o dokonanie kontroli taryfy przez biegłego rewidenta, który wydał ocenę 
pozytywną. 
 
Pani Teresa Wylegała – biegły rewident poinformowała, iż dokonała weryfikacji kosztów 
ujętych we wniosku MZK, dokonała oceny ewidencji księgowej i na podstawie  
przeprowadzonej kontroli żadnych nieprawidłowości nie stwierdziła (protokół z weryfikacji 
kosztów stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 9 głosami „za”, przy 2 
„przeciwnych” i 1 „wstrzymującym się”  - podjęła Uchwałę Nr XXV/204/13,  która stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
 
 
 
 



 3

b) przyjęcia zmian w statucie „Celowego Związku Gmin CZG-12” (druk nr 2). 
  
Z-ca Burmistrza Miasta Z. Biedulski poinformował, iż Rada Miasta Kostrzyn nad Odrą w 
dniu 25 października 2012 r. podjęła Uchwałę o zmianie statutu CZG-12 na podstawie 
Uchwały Zgromadzenia, którą Wojewoda Lubuski rozstrzygnięciem nadzorczym 
zakwestionował, gdyż uchwała zawierała błędy formalnoprawne. W związku z tym, iż  
Uchwała RM Kostrzyn również została uchylona jest konieczność ponownego podjęcia w 
prawidłowym brzmieniu, która została Radzie Miasta przedłożona pod obrady dzisiejszej 
sesji.  
 
Przewodniczący Rady Miasta T. Łysiak Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, - 
podjęła Uchwałę Nr XXV/205/13,  która stanowi załącznik nr  4 do protokołu. 
 
W związku z tym, że porządek obrad XXV sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                      
kadencji został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta  T. Łysiak zamknął obrady o 
godzinie 14.50. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska              Tadeusz Łysiak 
 
 
 


